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                                          P R O T O K Ó Ł  Nr XIX/2004
 
Z obrad sesji Rady Gminy Michałów odbytej w dniu 16 września 2004 roku 
Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy – Pana Stanisława Bochenka

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie.

Na sali obrad obecnych jest 14 radnych na stan 15 radnych 

Sesję rozpoczęto  o godzinie  9 –tej , a zakończono o godzinie 14 –tej.

Ponadto w sesji udział wzięli:
1.Dyrektorzy Placówek Oświatowych z terenu Gminy Michałów
2.Przedstawiciele Firmy „TEREN” z Łodzi
3.Sołtysi  gminy Michałów.
4. Kierownik SZOZ
5.Księgowa SZOZ
6.Doradca Prawny
7.Mieszkańcy gminy

Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesje wypowiedział  „WYSOKA RADO „ –
otwieram  zwyczajną sesje Rady Gminy w Michałowie .
Radny Banaszek  informuje ,ze na dzisiejszej sesji  nieobecny jest Radny Zych w związku
z tym  proponuje powołanie sekretarza obrad zgodnie z lista obecności według alfabetu.
Przewodniczący Rady Gminy powołuje na Sekretarza obrad Radnego – Pana Edwarda
Banaszka.

Przewodniczący Rady informuje , że państwo radni otrzymali wraz zaproszeniem na sesję
propozycję  porządku obrad sesji , którą dla przypomnienia przedstawię.

1. Otwarcie obrad sesji .
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
      międzysesyjnym.                                                                                         
5. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
6. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych z terenu gminy Michałów

do nowego roku szkolnego  2004/2005.
-wystąpienie Dyrektorów poszczególnych Zespołów Placówek Oświatowych.

7. Rozpatrzenie protestów i zarzutów dotyczących miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego :
-  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia protestów złożonych do projektu

               miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów.
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia zarzutów złożonych do projektu  
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów.

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2004 roku.
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9. Informacja z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania problemów
Alkoholowych na 2004 rok.

10. Informacja z realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
11.Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości
Tomaszów.

- W sprawie likwidacji Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Michałowie

11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne wnioski i informacje.
13. Zamknięcie obrad sesji.

 Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji.
Radny Klamiński   w związku z pismem jakie otrzymałem od Wojewody , proponuję
sprawę tą wyjaśnić do końca dlatego moja propozycja wprowadzenie do porządku obrad sesji
punktu rozpatrzenia projektu uchwały o wygaśnięcie mandatu radnego Adama Siekacza.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Klamińskiego poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  7 było za , 5 przeciw , 1 wstrzymujący.
(jedna osoba nie głosuje).
Przewodniczący Rady Gminy  przedstawiony porządek   obrad sesji wraz ze zmianami
Poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 14 było za.
         Przewodniczący Rady Gminy przechodzi do następnego punktu porządku obrad sesji.
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  , informuje , że protokół z poprzedniej sesji jest
wyłożony do wglądu na sali obrad , a także dostępny w biurze rady.
Protokolant Teresa Dzierżak zwraca się do Wysokiej Rady o przyjęcie poprawki wykreślenie 
na stronie 7 protokołu z obrad sesji zdania o głosowaniu nad wnioskiem Radnego Tyburczyka
o zaciągnięcie kredytu  dla SZOZ  Głosowania  takiego nie było.
Przewodniczący Rady Gminy po wniesionej uwadze  protokół z obrad sesji poddaje pod
głosowanie.
W wyniku głosowania 14 było za.
         Kolejnym punktem porządku obrad sesji informacja Przewodniczącego Rady Gminy o
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady Gminy informuje:
-uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Ryszardem Kaliszem -  Ministrem Spraw
Wewnętrznych i Administracji spotkanie to poświecone było problemom bezpieczeństwa w
regionie a także funkcjonowaniu samorządów   terytorialnych 
-otrzymałem od Wojewody Świętokrzyskiego pismo mówiące o złożeniu przez Klub
Radnych Gminy Michałów o nieprawidłowościach  związanych z radnym Siekaczem , który
ma prawomocny wyrok sądu. 
Radny Klamiński powiedział , że  przepis ten winien byś stosowany przy każdych wyborach.
Przewodniczący Rady Gminy odczytuje pismo Zarządu  Kółka Rolniczego w Węchadłowie o
nie zbywanie budynku po Banku Spółdzielczym.
Radny Gnidziński powiedział Wójtowi , że kłamie ponieważ mieszkańcy Węchadłowa 
wykonali prace , a Wójt chce sprzedać budynek po BS. 
Radny Klamiński – pytanie do Przewodniczącego Komisji , przedszkole w Sędowicach
zostało wycenione na 44 tys, gmina zbije majątek i  pytanie co gmina zrobi za te środki.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta o udzielenie odpowiedzi Panu Gnidzińskiemu.
Wójt Gminy powołał  się na pismo jakie otrzymał od Powiatowego Inspektora Nadzoru 
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Budowlanego które nakazywało remont , który to na dzień dzisiejszy jest niemożliwy .
ponieważ rada nie wydzieliła środków na remont przedmiotowego budynku.
Na Wójcie ciąży obowiązek zapłacenia grzywny w wysokości  10 000 zł.
W przypadku gdy Rada Gminy  nie wydzieli środków na prace zalecone przez Powiatowego
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Pińczowie w wysokości 70 000 zł wówczas należy
pozbyć się obiektu wraz ze wszystkimi zobowiązaniami.
Dlatego myślę , że radny Gnidziński  złoży wniosek formalny wskazując skąd zabrać środki ,
decyzja należy do Rady Gminy.
     Przewodniczący  Rady Gminy prosi Wójta o przedstawienie sprawozdania z prac między
sesjami.
Wójt Gminy przedstawia:
- tematem wiodącym  były dożynki powiatowe , które się odbyły i były udane,  dlatego
chciałbym podziękować wszystkim, podziękowania dla Radnego pana Kowalczyka i Pana
Chmielarskiego pracowników Urzędu Gminy.
- otrzymaliśmy wezwanie do zapłaty za braki w magazynie TR
- otrzymaliśmy zalecenia pokontrolne z ostatniej kontroli przez RIO możemy odczytać są
dostępne w urzędzie  , napisałem odwołanie odnośnie wydatkowania środków alkoholowych
-z dniem 30 września będzie likwidacja  poczty w Michałowie , 
-otrzymaliśmy pismo ze Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie
nieprawidłowości  pracy urzędów Województwa Świętokrzyskiego w zakresie podejmowania
aktów prawnych czyli uchwał  podejmowanych przez Radę Gminy. muszę powiedzieć , że
urząd  nasz pracuje dobrze ,przodujemy jedynie w pisaniu skarg 
Radny Gnidziński myśmy w tym roku nie otrzymali żadnej kwoty , nic nam sienie należy,
przecież musimy mieć na   piec do gimnazjum.
Radny Kowalczyk Pan Wójt zapomniał również o Tomaszowie.
Radny Ziółkowski pyta jak jest z tym wezwaniem do zapłaty 
Radny Tyburczyk mieszkańcy mówią  , że jest to majątek  Kółka Rolniczego skąd te
nieporozumienia .
Wójt Gminy odpowiada , że w poprzedniej kadencji  był y środki przeznaczone na remont
tego budynku w kwocie 3000 zł.
Na wniosek Policji budynek został zamknięty gdyż była tam dewastacja , której dokonywała
młodzież  Węchadłowa .Były skargi mieszkańców Węchadłowa i na wniosek tychże
mieszkańców Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  wszczął postępowanie.
Dlatego proszę wskazać skąd środki.
Radny Gnidziński nie było osoby odpowiedzialnej  dlatego tak się stało.
Wójt Gminy prosi o wskazanie środków skąd  wziąść.
Informacja Wójta została przyjęta.
           Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem porządku obrad sesji
jest złożenie informacji przez przedstawicieli poszczególnych Placówek Oświatowych  o
przygotowaniu do nowego szkolnego 2004/2005.
Proszę o zabranie głosu Panią Edytę Zych – Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych  w
Michałowie.
           Pani Zych przedstawia informację.(informacja stanowi załącznik do protokołu.)
Będąc przy Zespole placówek Oświatowych w Michałowie proszą o zabranie głosu Panią Ewę
Puchała kierownik Przedszkola w Michałowie (informacja stanowi załącznik do protokołu.)
          Następnie proszę o zabranie głosu przez panią Annę Golik- Dyrektora Zespołu
Placówek Oświatowych  w Węchadłowie.(informacja stanowi załącznik do protokołu.)
           Proszę o zabranie głosu Panią Małgorzata Środa – Dyrektora Zespołu Placówek
Oświatowych w Sędowicach.(informacja stanowi załącznik do protokołu)
           Proszę o zabranie głosu Panią  Joannę Wites  - Dyrektora Zespołu Placówek
Oświatowych w Górach.(informacja stanowi załącznik do protokołu).
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Przewodniczący Rady Gminy prosi o pytania.
Radny Klamiński  pytanie czy Panie dyrektorki mają własne budżety opracowane bo w
ubiegłym roku temat ten był poruszany
Radny Klamiński pytanie do Pani Dyrektor z Węchadłowa czy grunt pod szkołą został
przkazamny dkla szkoły , prośba , aby się  zorientować, i czy piec który jest obecnie pracuje.
Pani Dyrektor z Węchadłowa odpowiada , że piec został wyczyszczony  na dzień dzisiejszy
podgrzewa tylko kuchnię.
Radny Klamiński czy jest możliwość podłączenia dodatkowo pieca.
Pani Dyrektor odpowiada , że tak nawet dostosowano
Istniejącą instalację.Radny Klamiński pytanie do Pani Dyrektor Środa  czy była
inwentaryzacja i czy zabezpieczono pomoce naukowe w zlikwidowanej szkole w Turze
Dolnym.
Pani Dyrektor odpowiada , że tak .
Radny Klamiński pytanie do Pani Dyrektor Zych – Michałów  czy jest prawda , że w
Michałowie nauczyciel uczy 35 godzin języka angielskiego .
Pani Dyrektor odpowiada , że pracuje w wymiarze 32 godzin czyli ma 14 godzin ponad
wymiarowych.
Związane jest to z tym , że Dyrektor nie znalazł nauczyciela  z pełnymi kwalifikacjami do
nauczania przedmiotu.
Zatrudnienie nauczyciela bez kwalifikacji wymagałoby zgody Świętokrzyskiego Kuratora
Oświaty.
Radny Koziara czy Dyrektorzy szkół otrzymali analizę z wykonania budżetu za I półrocze
2004 roku
Gdyż słyszymy wiele potrzeb do zrobienia , gdyby Pani była zorientowana w budżecie
wiedziałaby pani ile mamy środków.
Pytanie do Pani Kierownik Przedszkola w Michałowie co pani będzie robić za pieniądze o
które się Pani upomina.
Pani Kierownik odpowiada , że nie upomina się o środki , a informuje co zrobiła za te środki ,
które zostały jej przyznane.
Radny Koziara trzeba pamiętać że o takich sprawach trzeba wcześniej rozmawiać przed
rokiem budżetowym.
Przecież z informacji złożonych przez Panie  Dyrektorki wynika , że pozyskały Panie
sponsorów .
Pani dyrektor Wites  nie zawsze da się przewidzieć pewnych spraw.
Radny Ziółkowski jeżeli placówki oświatowe na terenie gminy nie będą mieć budżetu nie
mogą planować , jeżeli również
Nie ma sprawozdania z wykonania budżetu to też nie wiecie , że ze sprawozdania wynika , że
wykonanie w oświacie jest 
60 %  pozostało 40 dlatego Rada Gminy musi  mieć jasne i czytelne.
W przypadku przedszkola Rad Gminy zezwoliła do 10 tys. wykonanie prac.
Radny Tyburczyk  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i
Finansów otrzymaliśmy analizę środków wydatkowanych w oświacie .Pani Skarbnik
przygotowała to dokładnie i z analizy tej wynika , że Panie Dyrektorki winny opracowywać
swój budżet przy współpracy   Pani Skarbnik.
Wykonanie najbardziej obrazuje nam szkoła Sędowice, gdzie najwięcej brakuje.
Radny Kowalczyk  pytanie do Pani Skarbnik czy Panie Dyrektorki zgłaszały się o informacje
o stanie finansowym placówek oświatowych , winny panie się interesować na jakim etapie jest
budżet w oświacie.
Radny  informuje , że w niektórych szkołach  jest niewłaściwy nadzór  nad dziećmi w czasie
przerw lekcyjnych.
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Pani Dyrektor z Węchadłowa informuje , że przedłużyła czas w przedszkolu od godziny 9 –tej
do godziny 14/30
Radny Chmielarski  prosi o przygotowanie analizy i przedstawienie paniom Dyrektorkom.
Pani Skarbnik ja jako skarbnik pełnię nadzór finansowy , byłoby dobrze  gdy dzielimy  budżet
były konkretne kwoty.
W analizie którą przygotowałam  wszystko jest , i tym Panowie winni się zainteresować.
Współpraca z Paniami ze szkół układa mi się dobrze.
Zaległości 10 % zostały  zapłacone są przecież sprawozdania gdzie dokładnie obrazują.
W tym roku musimy do szkół dołożyć.
Radny Ziółkowski przecież środki są z rezerwy budżetowej to na co czekamy.
Wójt odpowiada , że na decyzje Wójta.
Radny Klamiński  musimy środki podzielić , jest to prosty rachunek , dokładamy konkretną
kwotę, bardzo łatwo jest podzielić środki na bieżąco, oczywiście bez inwestycji.
Informacje powyższe zostały przyjęte.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Paniom za przedstawione informacje.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji .
  
           Następnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest rozpatrzenie protestów i zarzutów
dotyczących miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz podjęcie dwóch
uchwał w temacie , których projekty otrzymali Państwo w materiałach na sesję.
 W związku z tym , że na dzisiejszej sesji obecni są przedstawiciele firmy „TEREN” która to
zajmuje się opracowaniem planu proszę o zabranie głosu.
Pani Anna   Bereś  informuje , że wszystkie protesty i zarzuty jakie złożone zostały do Urzędu
Gminy rozpatrzone są pozytywnie z jednym wyjątkiem, który omówię.
Muszę stwierdzić zarówno protesty jak i zarzuty dotyczyły przeznaczenia to znaczy działek
gruntu rolnego pod zalesienie ,
Z działek rolnych pod zabudowę zagrodową, pod działalność usługową pod eksploatację
surowców naturalnych 
Zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Dodam , że wnioski te były złożone po terminie.
Jak wcześniej mówiłam jeden protest Pana Eugeniusza Grudzień został odrzucony , który to
dotyczył sprzeciwu wobec
Przeznaczenia działki Państwa Ewy i Przemysława Zygułów  w Pawłowicach pod
eksploatację.
Wyjaśniam , że działka ta w planie posiada przeznaczenie pod zabudowę zagrodową.
Radny Wleciał pyta co będzie jeżeli rolnicy będą się ubiegać o zmiany przeznaczenia gruntów
o niskich klasach , a obecnie ujętych pod uprawę. 
Pani Anna Bereś odpowiada , że w części opisowej do tego planu będzie taki zapis , który
będzie przyzwalał  zalesiać.
W niektórych sytuacjach będzie to zależne od decyzji Wójta.
Po wnikliwej dyskusji  Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia protestów złożonych do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
            Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.
            Przewodniczący Rady Gminy  prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie rozpatrzenia zarzutów złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Michałów.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do następnego punktu porządku obrad sesji 
Przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2004 roku.
Panowie Radni otrzymali sprawozdanie przed sesją czy ktoś ma jakieś pytania do
przedłożonego sprawozdania.
Radny Tyburczyk muszę powiedzieć , że w dziale oświata środków zabraknie , dlatego musi
każdy mieć świadomość już dzisiaj , że musimy dołożyć.
Radny Banaszek  - pytanie kto płaci za wodę i za ogrzewanie w ośrodku zdrowia.
Oraz zakup wieloczynnościowego urządzenia oraz prezentacja gminy na stronie gazety
„ECHA DNIA” 
Radny Ziółkowski  budżet realizowany konsekwentnie , środków na szkoły będzie nam
brakować , dlatego trzeba oszczędzać dla przykładu usługi telefoniczne, przesyłki, paliwo do 
Samochodu , czy tu nie dałoby się zaoszczędzić, ja wiem , że wszystko kosztuje , ale trzeba
się pokusić i sprawdzić.
Radny Klamiński  należy objąć większą kontrolą szkoły np. szkoła w Górach powinna być na
plusie, szkoła w Michałowie jest na plusie , dlatego zobowiązać Dyrektorów by przedłożyli 
projekty budżetów zdążam to tego, że w tym są opał, wydatki drobne bez inwestycji, dlatego 
widząc sprawozdanie trzeba stwierdzić , że w niektórych szkołach nie dba się o budżet.
Radny Banaszek jaką kwotę dołożył powiat do dróg.
Radny Koziara  czy jest możliwość wiedzieć na jakim etapie będziemy w grudniu , co będzie 
Z przedszkolami , służbą zdrowia .
Radny Tyburczyk ja mam mieszane uczucia , wykonaliśmy 5 zadań przy udziale środków z
SAPARD , ale ostatnie informacje są niewesołe odnośnie podatku VAT , który to będziemy 
najprawdopodobniej zapłacić  z własnego budżetu , a kwota będzie nie mała.
Pani Skarbnik odpowiada Panom Radnym
Pani Skarbnik – muszę powiedzieć , że nie jestem zaniepokojona , przy dobrej współpracy
Rady Gminy można wszystkie problemy rozwiązać.   
Po wnikliwej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Skarbnik o odczytanie opinii
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach.
Pani Skarbnik odczytuje opinię. Opinia pozytywna (stanowi załącznik do protokołu)
       Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy  sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2004
roku poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.
        Przewodniczący  Rady Gminy przystępuje do następnego punktu porządku obrad sesji 
Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych  na 2004 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Pana Kowalczyka o przedstawienie informacji.
Pan Kowalczyk przedstawia informację z realizacji Gminnego programu Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi na 2004 rok.
Radny Klamiński czy nie ma większej potrzeby wydatkowania środków dla osób
uzależnionych od alkoholu.
Pan Kowalczyk  odpowiada że na ten dział środki były małe , ale postaramy się coś
zorganizować w II półroczu.
Informacja została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem porządku obrad sesji
jest informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
Prosi Panią Zastępcę Wójta o przedstawienie informacji.
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Pani Z-ca Wójta Gminy przedstawia informację- informacja została przyjęta.
Przewodniczący  Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Przewodniczący Rady Gminy po przerwie wznawia  obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt uchwały w
sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Tomaszów.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię- opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Tomaszów.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem porządku obrad sesji jest
projekt uchwały w sprawie likwidacji Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
W Michałowie wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący  Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia negatywna.
Następnie prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia Oświaty Kultury Bezpieczeństwa 
Publicznego , Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego  o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię –opinia negatywna.
Radny Klamiński  proponuje przeprowadzić rozmowy z paniami , które pozostają natomiast
wypłacić paniom , które odeszły.
Pani Kierownik SZOZ informuje , że pewne sprawy udało nam się załatwić , rozmowy
przeprowadziłam , dlatego chcę wiedzieć na ten czas  , że kredyt będzie zaciągnięty 
W celu  wypłacenia wszystkim czy tylko tym paniom , które odeszły.
Radny Ziółkowski , jeżeli padła propozycja zaciągnięcia kredytu  to przedyskutować
Musza być ustalenia , przygotowanie projektu uchwały , przecież jesteśmy zgodni co do 
Zaciągnięcia kredytu, z informacji wynika w stosunku do całego kraju uregulowano te sprawy
W 20 % .
Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów informuje,
że propozycja  Komisji jest trafna dlatego nie należy tego odkładać ustalić jakieś rozwiązanie.
Doradca Prawny osobiście uważam , że trzeba się zastanowić i proces prywatyzacji byłby
jednym z lepszych rozwiązań.
W przypadku powstawania spółek w procesie likwidacji przejmuje  samorząd.
Pani Kierownik SZOZ  w rozmowie z pracownikami w sprawie odsetek muszę przyznać 
Że odsetki te są już w wyrokach sądowych.
Radny Tyburczyk  ja osobiście spotkałem się z takimi głosami.
Radny Kowalczyk  z szacunkiem dla Pani Doktor , natomiast chcę powiedzieć , ze Pani nie
zrozumiała pytania czy z odsetkami czy bez odsetek  my chcemy podjąć konkretną decyzję
Wiemy , że na dzień dzisiejszy nie ma możliwości zaciągnięcia kredytu.
Również Rada Społeczna może się spotkać i jeszcze negocjować.
Pani Kierownik  ja chciałabym wiedzieć i znać dokładny czas  zaciągnięcia  kredytu
Radny Ziółkowski , żeby sobie uświadomić , że 203 zł  narzucono na nas odgórnie 
Pani Skarbnik prosi o dokładny zapis w protokole i konkretną decyzję.
żeby  Rada Gminy nie wycofała się z tej deklaracji.
Radny Ziółkowski proponuje zapisać „uregulowanie w sposób korzystny zadłużenia SZOZ.
Wójt Gminy stwierdził , że część radnych zarzuca mi nieprzygotowanie  projektu stosownej
Uchwały. Natomiast na każdej sesji jest wprowadzana prywatyzacja lub restrukturyzacja i
jeżeli jest prywatyzacja usług medycznych radni proponują restrukturyzację , a jeżeli jest 
restrukturyzacja radni nie podejmują tematu tylko zdejmują z porządku obrad.
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Prywatyzacja nie przeszła , dlatego proponuję likwidację likwidator z gminy.
Obawiam się również , że Panie które odeszły nauczą nas , że należy zaległości
Wypłacać  tak jak w poprzedniej kadencji  za 30 tys. zł radni nauczyli się podejmować
słuszne decyzje  tylko czy nas stać na tak drogą naukę.
Radny Klamiński stwierdził , że gmina nie może dokonywać żadnych ruchów ponieważ 
Nie stać nas na likwidatora , poza tym nie mamy pieniędzy na prace w ośrodkach.
Wójt odpowiedział , że likwidator może być pracownik urzędu  tj. Zastępca Wójta , Skarbnik
Gminy  a nawet kierownik i nic nie będzie nas kosztować .Przecież każda zmiana , każdy ruch
w służbie zdrowia musi polegać na likwidacji tego co jest , następnie otwarcie usług 
Prowadzonych w innej formie.
Po wnikliwej dyskusji Rada Gminy wypracowała wniosek o następującej treści:
„ZACIĄGNIECIE KREDYTU W 2005 ROKU NA REALIZACJĘ ZADŁUŻENIA
SZOZ Z TYTUŁU USTAWY 203” ORAZ 110,28 „ i 13” 
Przewodniczący Rady Gminy powyższy wniosek poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za  1 osoba nie głosuje.
Radny Klamiński czy zakład w upadku może wypłacać  13” .
Doradca prawny wyjaśnia , że dłużnik winien się wywiązać i wypłacić.
Pani Kierownik SZOZ informuje, że Pani Bortkiewicz  podała sprawę do sądu o wypłacenie
jej za odzież ochronną i wygrała.
Przewodniczący Rady Gminy po dyskusji podziękował Pani Kierownik SZOZ i Pani
Księgowej za udział w sesji.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do następnego punktu porządku obrad sesji 
zgłoszonego wniosku  o wygaśnięcie mandatu Radnego Pana Adama Siekacza .
Radny Kowalczyk  prosi Doradcę Prawnego o wyjaśnienie tej sprawy.
Doradca Prawny wyjaśnia , że  z art. 93 wyrażnie mówi wygasa mandat radnego , gdyż 
przestępstwo zostało umyślnie spowodowane .Dlatego powiadam , że uchwała jest
dokumentem który stwierdza.
Muszę powiedzieć , że temat ten jest bardzo drażliwy , czy osoba skazana wyrokiem , a
pozbawiona praw publicznych to jest to samo.
Zdania Sądu Najwyższego w tym temacie są podzielone dlatego należy wystąpić o
interpretację tego z Sądu.   
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Adama Siekacza.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 5 było za 7 przeciw.
Radny Klamiński zwraca się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Gminy o decyzję co z
drugim wnioskiem , który dotyczy Pana Przewodniczącego.
Przewodniczący Rady Gminy odpowiada ,że wystąpiłem do Sądu w tej sprawie.
Odpowiedz w tej sprawie również będzie przedstawiona.

Radny Banaszek  pyta co z wypłaconymi dietami na dzień dzisiejszy pytanie do Pana 
Doradcy .
Doradca wyjaśnia ,że nie prawnie wypłacano , brał udział w sesjach i posiedzeniach Komisji 
Winien wiedzieć jaka jest odpowiedzialność.
Radny Banaszek  mamy również Pana Radnego , który pracuje w szkole pytanie do Komisji 
Rewizyjnej aby sprawdziła czy Radny  jest urlopowany na czas sesji czy udziału w
posiedzeniu komisji.
Radny Tyburczyk proponuje zakończyć różnego rodzaju spory i pracować.
Radny Klamiński mam pytanie ile dostajemy z Narodowego Funduszu Zdrowia  na jedną
osobę.
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Wójt odpowiada , że około  7 zł .
Radny Klamiński czy w tym jest pielęgniarka środowiskowa.
Wójt odpowiada , że jest.

ZAPYTANIA I WNIOSKI
                          
1. Pani Skarbnik informuje , że 25 września 2004 roku o godzinie 9 –tej w lokalu Urzędu 
    Gminy odbędzie się szkolenie z finansów publicznych dlatego zapraszam panów Radnych 
    do wzięcia udziału.
2.Sołtys wsi Zagajówek  słyszę tu o zadłużeniu Ośrodka Zdrowia , dlatego Rada Gminy 
   powinna podjąć uchwałę o prywatyzacji.
   Proponuję przeprowadzić konsultację z mieszkańcami poszczególnych sołectw i niech się
   wypowiedzą w temacie prywatyzacji.
3.Sołtys wsi Michałów chciałbym podziękować Panu Wójtowi za odcinek drogi w kierunku
   Dębówki.
   Prośba również do Powiatu o dowóz kamienia.
4. Pan Pitek  pyta jak została załatwiona sprawa , którą poruszył na poprzedniej sesji., działkę 
    mi zabrano i nikt nie odpowiada.
5. Przewodniczący Rady Gminy odczytuje  uchwałę Rady Powiatu w Pińczowie w sprawie
    stanowiska dotyczącego przeniesienia siedziby  Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych
    z Radomia do Kielc.
6. Radny Koziara uważam , że sprawa Pana Pitka powinna być załatwiona .
    Pan Pitek chciałbym wiedzieć co mam robić.
    Radny Janus  Wójt Ziółkowski powinien załatwić bo to było za jego kadencji.
7. Radny Klamiński  już powiedzieliśmy kto ma to załatwić. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji  Przewodniczący Rady Gminy
powiedział „WYSOKA RADO „ – zamykam  zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie
dziękując wszystkim za udział.   


